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GÜNDEM 

1) Toplantıya ilk kez katılan üyelerin tanıtılması 
2) 2022 yılında Fakülteler ile idari birimlerin kalite iyileştirme hedeflerine yönelik attıkları 

adımların paylaşılması 
3) 2022 KİDR raporu için hazırlık sürecinin başlatılması 

 

KARAR 

1) Alphan Sennaroğlu, Bülent Kılıç, Behice Pehlivan, öğrenci temsilcisi Ece Alara Özdarendeli 
toplantıya ilk kez katılmışlar ve kendilerini tanıtmışlardır.  
 

2) 2022 Kalite Aksiyon çalışmaları kapsamında YÖKAK geribildirimleri, Öğrenci Memnuniyet 
Anketi ve genel olarak hizmet kalitesini etkileyen faktörlerle ilgili Fakülteler ve Öğrenci 
Dekanlığı’ndan örnek idari birimlerle bir çalışma yapılarak yıl içerisinde kalite aksiyon önerileri 
oluşturulmuştur. Bilgilendirmeler ve atılan adımlar konusunda komisyon üyelerinin de 
katkılarıyla paylaşımlar değerlendirilmiştir.  
 

a. Mühendislik Fakültesi AKTS konusunda ön hazırlık çalışmalarının tamamlandığını ve  
Bahar döneminde verilerin sistematik olarak toplanmaya hazır olduğunu paylaşmıştır. 
 

b. Fen Fakültesi, Öğrenci Dekanlığı ve KOLT ortaklaşa olarak Fen Fakültesi’nde 
akademik başarısı düşük bir grup öğrenciyi akademik danışmanlık açısından pilot bir 
programa dahil etmiştir. Süreç hala devam etmekte olup, paydaşlardan (öğretim üyeleri 
ve öğrenciler) geribildirimler Güz dönemi sonunda alınacak ve akademik başarıları da 
analiz edilecektir. 

 
c. Öğrenci Dekanlığı Yeni Gelen Öğrenci oryantasyonu, ve UNIV101 seminerleri 

kapsamında 2022-2023 yılında yaptığı iyileştirme çalışmalarını paylaşmıştır. 
 

d. Üniversite geneli açısından akademik danışmanlık konusunu öğrencilerin daha fazla 
faydalanabileceği bir sürece dönüştürme konusunda çeşitli paylaşımlar olmuştur. 
Üniversite genelinde lisans öğrencileri için kullanımda olan akademik danışmanlık 
prosedürünün tekrar gözden geçirilmesi, uygulamada verimliliği artırıcı yaklaşımları 
değerlendirmek üzere bir çalışma grubu oluşturulmasına karar verilmiştir. 

 

e. Öğrenci Konseyi temsilcileri de danışmanlık konusunda tecrübelerini paylaşmış, 
programın güçlendirilmesi için öğrenci, öğretim üyeleri ve Üniversite kurallar 
açısından idari çalışanların bilgilendirilmesinin yararlı olacağını iletmişlerdir. 

 
f. Araştırma Üniversitesi oluşumuza paralel olarak, eğitim ve araştırma konularının 

bütüncül olarak ele alınmasında, lisans müfredatlarında araştırma bileşeninin tüm 
programlarda hangi alan dersleri bazında sağlandığının araştırılması konusu 
değerlendirilmiş, ilk aşamada Tıp, Hemşirelik ve Fen Fakültelerinden örnekler 
paylaşılmıştır. 
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3) Kurum İç Değerlendirme Raporu (KİDR) 2022 çalışmaları 2023 1. çeyrekte yoğunluk 

kazanacaktır. Kalite Komisyonu üyelerinin faal katkılarıyla birlikte iyi uygulamaların kanıt 
olarak gösterilmesi önemli olacaktır. PUKÖ örneklerinin yayılımı ve artırılmasının üzerinde 
duruldu. 
 

4) Web siteleri ve iletişim konusunun bir sonraki toplantıda ele alınmasına karar verildi. 


